

Dagsorden d. 13/08/25  
Leder/ bestyrelsesmøde

SL26 - hvilke ledere deltager?

Rasmus, Nisse, Chjade, Mette (½ lejr), Simone (½ lejr), Sandra

Minier og 1. års juniorer skal hjem senest onsdag.

Nyt fra grenene

**Familiespejd** - er startet. Der kom ingen.

**Mikro** - nye små. De skal startes

**Mini** - det skal planlægges

Tobias skal meldes ind, så vi kan få børneattest på ham, hvis han dukker op på torsdag.

### Junior

De har været på sommerlejr og det var en fest. Mange nyoprykkede. De var godt brugte efter nogle dage. Det kunne være en god idé at informere om fx lommepenge - og ikke for mange, for det er kun til snoller.

Centerlejr var godt og det vil de gerne prøve igen. Måske Thurebund ved Svendborg - måske i Svendborg, hvor sejlads er i højsædet. Det skal være i uge 28.

Efteråret bliver færdigheder frem mod vinterheiken og gode oplevelser.

### Trop

Sommerlejr sammen med junior. Storm var med, men ingen af de nye piger. Det var lidt en skam. Det har været svært med samarbejdet blandt spejderne, men der arbejdes på sagen.

### Nyt fra formand

- Er det kun Berit indtil årsskiftet eller deler hun den med Max som en form for plæring/overleveringsperiode
- Lone Tang ønsker at flytte ØB til uge 47 eller 49. Vi ønsker ikke at flytte til 49 og vil hellere uge 47. Vi kunne ønske os at vide, hvilken hal, vi skal være i.

### Nyt fra kasserer

- intet nyt
- Vi har betalt 7.500 i timeløn for belægningsarbejdet under raftestativet.

### Nyt fra Gruppeleder

- Dimsekasse til dem, der kunne have gavn af det til møder, beskeder mm.
- Løbende info ud til forældre/værge, Rasmus foreslår kvartalsbreve. Vedtaget - vi fortsætter med forsøget med ChatGPT. Vi husker at læse med kritiske øjne.
- Plakat print og ophæng. Iben printer. Vi andre hænger op. Børnehaver og skoler i Østbirk, Tønning-Træden og Gedved.  
Nim Min Købmand i Nim.
- Ledergaver - Fra sidste år + i år bliver t-shirt eller fleece med navn på alt efter hvilken aftale, der bliver lavet.

- Gruppeflag x 2  
Max vil gerne undersøge, om det kan laves. Vi skal 2 forskellige flag.

#### Materialer

- Kort intro/info omkring vores nye raftestativ
- Reparation af kitkat telte - vi venter med at køre til rep til efter Nat i naturen.
- Nyt stjernetelt - Det synger på sidste vers, så vi ønsker at få et nyt inden Spejdernes Lejr 26
- Lagersalg i oktober

#### Arbejdsdag

- Hvad skal vi have lavet
  - Maling af hytten
  - Udvidelse af brændeskur
  - Tagrender tømmes
  - Rafter på plads
  - Den nye flagstang skal slibes og males
  - Læhegn på skrænten
  - Brombærrankerne i skolven
  - rengøring og oprydning i hytten
- Der skal sendes mail ud til forældre med hvilke værktøjer/ maskiner de gerne må medbringe

#### Åbent hus/ nat i naturen arrangement

- 6-7 septemter
- status herpå

#### Specialbørn - vores politik

på sidste møde snakkede vi om følgende

- Der er skrevet et forslag fra ChatGPT ind i Drev  
<https://docs.google.com/document/d/1-xMK2URvYtHjjZAKG-b7uj9cWq0fau8g44xkecUuj7Q/edit?tab=t.0>
- Det skal sendes rundt og lægges på hjemmesiden

#### Næste møder og andre vigtige datoer

- D. 26/10 Leder/Bestyrelsesdag - Nogen ønsker til aktivitet/dagsorden denne dag
- Uge 47 Bestyrelsesmøde (priæmært Æbleskrive/pølse arrangement)